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רק הוא  חמאס,  ארגון  לא  היא  בעזה  שהבעיה  לומר  רוצה  אני  סיבוני:  גבי  פרופ'  במיל'  אל"מ 

הסימפטום. עזה מאוכלסת באספסוף ברברי והפתרון היחידי שניתן לקבל בו שקט לאורך שנים

– סילוק אוכלוסייה למקומות אחרים. אחרת הם ולמנוע דימום חיילינו הוא החזון של טראמפ 

יוציאו מתוכם ארגונים חדשים ואחרים גם אם חמאס לא יהיה שם.

לגבי ישראל 2.0: יזמנו לפני למעלה משנה את המיזם שנוגע לכל תחומי החיים בישראל. הרעיון

היה שמה שקרה ב-7 לאוקטובר היה אירוע מכונן שצריך לנצל ולייצר מתוכו אתוס מעודכן של

מדינת ישראל שיחייב אותנו. בגדול אחנו צריכים להיות אומה מגויסת, כשהחרב ביד כל הזמן

ומוכנים לטפל באיומים שסביבנו.

הראיון התקיים בערוץ 14, בתאריך 11.03.2025.
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